
PROTOKÓŁ  Nr 31/2012
          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia

 z dnia  5 marca 2012r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Zaproszeni goście:

1. Joanna Laskowska – reprezentantka UKS Olimp

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 30/2012.

2. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
28.02.2012r. do 05.03.2012r.

3. Analiza realizacji wniosków składanych przez radnych na posiedzeniach 
komisji do Burmistrza Tłuszcza.

4. Organizacje pozarządowe – UKS Olimp.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.

Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego 
posiedzenia komisji i nie mieli uwag.

Ad 2.

01.03.2012r. -  podpisanie umowy o dofinansowanie realizacji projektu pn.: 
„Kompleksowe uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w południowo-
wschodniej części Tłuszcza poprzez modernizację oczyszczalni ścieków oraz 
rozbudowę systemu kanalizacyjnego i wodociągowego” zawartej pomiędzy 
Gminą Tłuszcz a Samorządem Województwa Mazowieckiego;

-  spotkanie Sekcji Emerytów, Rencistów i Nauczycieli.
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Ad 3.

Radny Tadeusz Sasin poinformował, iż w 2011 roku radni Komisji Oświaty, 
Kultury i Zdrowia zgłosili na posiedzeniach 21 wniosków do Burmistrza 
Tłuszcza. Jednakże nie wszystkie zostały zrealizowane z różnych względów, 
m.in. dyplomy uznania dla mieszkańców Gminy Tłuszcz, którzy obchodzą 25-
lecie pożycia małżeńskiego, umieszczenie koszy na śmieci na ul. Zjazdowej, 
stworzenie stacjonarnego pogotowia ratunkowego, podjęcie działań mających na 
celu pobudowanie przedszkola „po drugiej stronie torów” osiedla Kolejowa, 
Klonowa, Norwida, Borki.

Analizując również rozmaite tematy poruszane na  posiedzeniach Komisji w 
minionym roku 2011 radni chcieliby poznać bieżące informacje odnoszące się 
do następujących zagadnień: wykup gruntów pod zbiornik retencyjny, który z 
prezentowanych wariantów zbiornika retencyjnego został wybrany, procedura 
legalizowania budowli usytuowanych na Stadionie Miejskim w Tłuszczu 
( budynek socjalny i trybuny) oraz projekt hali sportowej. Komisja na kolejne 
posiedzenie w dniu 20.03.2012r. zaprasza Panią Elżbietę Czachowicz i Pana 
Marka Markowskiego w celu przybliżenia ww tematów. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zwrócił uwagę na fakt, iż 
w prasie lokalnej została opublikowana notatka na temat osoby Pana Wnuka 
kandydata do tytułu Honorowego Obywatela Gminy Tłuszcz. Pan Sasin Tadeusz 
jako osoba upoważniona przez TPZT do występowania w związku ze złożonym 
wnioskiem i poparciem o przyznanie tytułu, stwierdził, iż jest odpowiedzialny 
za odpieranie negatywnych opinii na temat tej osoby. Osobiście uważa, że na 
nadanie tytułu Honorowego Obywatela Gminy Tłuszcz Pan Wnuk zasłużył.

Radni zapoznali się z następującymi pismami korespondencyjnymi:

1. Pismo wystosowane przez mieszkańca Gminy Tłuszcz w dniu 23.01.2012r., 
nr pisma 355 odnośnie prośby o odsprzedanie przez Gminę Tłuszcz działki 
położone zlokalizowanej pod nr ew. 1126, która sąsiaduje z jego gruntem – 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią pisma i stwierdziła, iż jeszcze powróci do tego 
tematu. Wstępnie uważa, że jeśli nabywca pokryje wszystkie koszty notarialne i 
związane ze sprzedażą to być może wyrazie pozytywną opinie w tej sprawie.

2. Skarga na odmowę udzielania informacji publicznej przez CKSiR w Tłuszczu 
z dnia 23 stycznia 2012r., nr korespondencyjny pisma 345 – załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.

Ad 4. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia poprosił o zabranie głosu 
Panią Joannę Laskowską, która reprezentuje rodziców zawodniczek UKS 
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Olimp. 

Pani Laskowska na wstępie podziękowała radnym za dotychczasowe wsparcie i 
wkład włożony w rozwój sekcji siatkarskiej, przedłożyła również informację o 
Klubie – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu i klasyfikacji turniejową w 
skali Mazowsza – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Postęp w rozwoju 
drużyny następuję bardzo szybko poprzez pracę dziewcząt z sekcji oraz 
zaangażowanie ich trenera, co procentuje wysokimi miejscami w ogólnych 
klasyfikacjach ( w roku bieżącym  w chwili obecnej siatkarki są na 3 miejscu na 
46 zespołów biorących udział w rozgrywkach ligi młodziczek w piłce siatkowej 
organizowanych przez Warszawsko-Mazowiecki Związek Piłki Siatkowej na 
Mazowszu). Pani Laskowska zaznaczyła, iż zespół biorąc udział w kolejnych 
rozgrywkach, turniejach będzie miał umożliwiony awans do kolejnych grup, co 
wiąże się z dojazdami do miejsc rozgrywanych meczy na które niestety Klub nie 
ma środków finansowych. Dlatego też biorąc pod uwagę pasję i rozwój drużyny 
oraz promocję Gminy Tłuszcz Pani Laskowska zwróciła się do radnych o 
wsparcie finansowe dla Olimpu. UKS Olimp aplikuje również o pozyskanie 
dotacji (złożono 2 wnioski) w ramach programu dla organizacji 
samorządowych, stara się również o wsparcie prywatnych sponsorów, jednakże 
nie zawsze te środki są wystarczające na ogólne utrzymanie.

Pani Laskowska Joanna przybliżyła przykład praktykowany w innej gminie 
odnośnie datowania ze środków budżetowych stowarzyszenia w szczególnej 
sytuacji tzw. małymi grantami.

Radni po wysłuchaniu informacji na temat działalności UKS Olimp oraz o 
zaangażowaniu wielu osób w tę działalność, stwierdzili, iż przedstawiciele 
Klubu powinni występować z wnioskiem do budżetu gminnego na przyszły rok 
w odpowiednim terminie, aby uzyskiwać również wsparcie finansowe ze strony 
samorządu. Na chwilę obecną Rada może postarać się wesprzeć Klub, jednakże 
trudno określić jaką kwotą.

Radny Szydlik dodał, iż w najbliższym czasie zostaną przekazane środki 
finansowe na zakup stroi dla drużyny od 7 radnych, którzy zadeklarowali 
przekazać po 500,00zł ze środków budżetowych, które mają do dyspozycji. 

Radny Kamil Laskowski stwierdził, że możliwość wsparcia poprzez 
wspomniane tzw. „małe granty” należy przedyskutować z Panią skarbnik, jak 
również wygospodarowanie pewnej kwoty finansowej zabezpieczonych w 
budżecie środków na działania promocyjne. UKS Olimp również mógłby 
zwrócić się do Marszałka Województwa Mazowieckiego o patronat, w ten 
sposób również można pozyskać wsparcie.

Radny Tadeusz Sasin zasugerował Pani Laskowskiej, aby UKS Olimp 
rozważyło możliwość stworzenia konta, na które można byłoby przekazywać 
1% podatku na działalność Klubu.
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Radny Fydryszek Włodzimierz wyraził szacunek i uznanie dla Pani 
Laskowskiej, wszystkich rodziców i opiekunów zaangażowanych w rozwój i 
działalność Olimpu.

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  20 marca 2012r.  

o godz. 15.00.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

2. Data utworzenia dokumentu: 14.03.2012r.
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